

**「本地特色旅遊鼓勵計劃 (第二階段)」 今期撥款的旅行代理商名單**  
**List of travel agents under current round of “Characteristic Local Tourism Incentive Scheme (Phase 2)” disbursement**

發放金額：HK\$802,400  
 開始發放日期：2024年12月12日 (星期四)  
 遞表日期：2024年10月

Disbursement Amount: HK\$802,400  
 Disbursement Start Date: 12 December 2024 (Thursday)  
 Submission Date: October 2024

鼓勵金的發放安排如下：  
 請下列旅行社於 2024年12月12日 上午9時起至2024年12月20日期間在辦公時間內 帶同公司印章直接到本會領取支票，無須預約。  
 本會的辦公時間為星期一至五，09:00 - 13:00 及 14:00 - 17:30，星期六、星期日及公眾假期休息。

註：

1. 如旅行社要求於上述期間以郵寄收取支票，請電郵至 CTIS@tichk.org 告知。
2. 於上述期間最後一天仍未領取的支票一概郵寄往旅行社的登記地址。如有寄失，旅行社需支付相關銀行手續費 HK\$100。
3. 旅行社領取支票時，隨附一份已獲批核申請的列表，請務必妥善保存。若需要議會重印有關文件，旅行社需要支付相關行政費用 (每張港幣\$300)。

Disbursement arrangement of the incentives as follows:

The travel agents listed below please **bring along company chops** and collect cheques direct at the TIC during office hours from 09:00 on 12 December to 20 December 2024. No appointment is required.

Our business hours are 09:00 - 13:00 and 14:00 - 17:30, Monday to Friday, except Saturdays, Sundays and public holidays.

Notes:

1. If a travel agent wishes to get the cheque by post within the above period, please inform us by emailing to CTIS@tichk.org
2. Cheque(s) unclaimed on the last day of the above period will be sent to the registered address(es) of the travel agent(s) by post. In the event of any loss of cheques by post, the travel agent will be required to pay a bank charge of \$100 incurred.
3. A document with the approved list of the application(s) in this round is enclosed with the cheque. Travel agents should keep this document properly after collected. A handling fee for a reprint of such document(s) might be incurred (HK\$300 per document).

編號 No.	牌照 Licence	旅行社名稱 Name of Travel Agent
1	353273	4TheTravel.Com Limited
2	352173	Avion Travel Ltd
3	351357	Destination (Asia-Hong Kong) Travel Ltd
4	354662	Go Trip Travel Services Limited
5	354349	Grand Choice Travel Limited
6	352898	Hong Kong Ng Chow International Travel Ltd
7	352326	Hong Mei Travel Services Co Ltd
8	352246	Long Time Express Ltd
9	350237	Mei On Travel Trading Co Ltd
10	354292	Pearl International Travel Limited
11	353993	Respect Tours Ltd
12	351326	Splendid Tours & Travel Ltd
13	353414	Top Class International Travel Services Ltd
14	354195	Tourway Limited
15	354463	Winfar Tours Co Ltd